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Referent: Heidi 
 
Mødedato: 20. november 2024 

Fremmødte: Heidi, Helle, Thomas, Lisbeth og Jan 
 Afbud: Pascale, Christine 
 
 
Emne: Foreningens drift   
 
  

 
Referat fra sidste møde. 
Godkendt. 
 
 
Der er forslag til opsætning af tv-skærme i cardio området. Vi afventer stadig  
 

 
 Ny forretningsorden. Den blev underskrevet af alle fremmødte.  

Alle har nu skrevet under og den er lagt på hjemmesiden.  
 
 
Der er bestilt c-adgang hos banken, og der afventes svar fra banken. Jan afventer stadig 
svar fra banken.  
  

 
Spinning er begyndt at blive fyldt op. Vi prøver at tænke over hvad vi kan gøre for at skaffe 
medlemmer til de forskellige hold. 
Yoga og pilates er godt fyldt op, så det er super. Lenes hold om mandagen er der ikke 
mange på, så Helle og Lisbeth vil prøve at snakke med Lene, om hun selv har nogle idéer 
til, hvad vi evt. kunne gøre. Om tidspunktet skal flyttes, eller der skal prøve at blive tilbudt 
en ”ny” træningsform. Vi kan prøve at lure lidt i, hvad de andre centre tilbyder.  
 
 
Juleafslutning holdes i Nordals hallen, 5. december 2024 kl. 16-18. Er bestilt. Lisbeth køber 
gaver og Helle køber kort.  
 
 

 Der er ønske om kettlebells – vi bestiller 5 stk. i forskellige kilo. Købt og lagt i centeret.  
Thomas har lagt op på hjemmesiden under nyheder, at de er kommet og der kommer også  
billeder. Og vi har ønske om demo-video om, hvordan man bruger det.  
 
 
 Thomas har ordensregler med, som vi har redigeret i. Den bliver hængt op i centeret. De er 
hængt op.  
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Når vi kommer ind i det nye år, vil vi gerne have flere/nye bestyrelsesmedlemmer 
rekrutteret, til næste generalforsamling. Det vil vi stadig gerne.  
 
 
I det lille rum var der en cykel med defekt computer. Jan har haft rykket for svar og fået at 
vide, at fejlen ikke kan udbedres. Vi fik en lånecykel til rådighed og fået tilbud om at købe 
den. Jan har tilbudt 4000,- for den. Vi venter svar fra dem.  
 
 

 Der er opsat en ekstra skraldespand efter ønske.  
 
 
Der er kommet forslag fra Betina, pilates, om køb af armbånd med vægt i. Vi har drøftet det 
på mødet og vurderer, at det hygiejnisk ikke er forsvarligt og hører under kategorien 
personlig ting. De bliver derfor ikke indkøbt.   
 
 
Der ligger en manual til body analyse maskinen, såfremt man ønsker at benytte den. Husk 
bare fødder og at spritte af efter brug.  
 
 
Næste møde er d. 5/12 til julehygge og dermed også det sidste for i år.  
Der kommer ny mødeindkaldelse til det nye år.  
 
 
 
 

  
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

    


